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One of the best descriptions of the nature and implications of Darwinian evolution ever
written, it is firmly based in biological information and appropriately extrapolated to
possible applications to engineering and cultural evolution. Dennett's analyses of the
objections to evolutionary theory are unsurpassed. Extremely lucid, wonderfully
written, and scientifically and philosophically impeccable. Highest Recommendation!
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to Darwin; the evolution of meanings; the emperor's new mind, and other fables; on
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方舟子的译本还不出来，好吧我等不及了

-----------------------------
Dennett没每本书都是把梳子，把相关思想全面爬梳一遍。略显冗长，讨论伦理学的最
后三章较薄弱
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-----------------------------
達爾文不危險，Dan Dannett 比較危險 :-)

-----------------------------
在我关注的有限的53位友邻中已有2位读过此书！

-----------------------------
丹尼特是强达尔文主义者(当然同时也是物理主义者)，持有比较原教旨的适应主义观点
，还是觉得写的太啰嗦
可以精简好多。刷新世界观一定要读，现在越来越觉得，是否具有演化论视角是知识结
构的重大分野，前达尔文的观念都要经过「万能酸」的洗礼，甚至重估。

-----------------------------
牛逼的 膜拜

-----------------------------
看看

-----------------------------
anti-Darwinian

-----------------------------
Masterpeice

-----------------------------
进化论

-----------------------------
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书评

我估计喜欢哲学并拥有相当高哲学素养的人会觉得这本书有趣。
对希望了解进化论科学面的人来说，这本书大可不看。
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而对进化论的哲学含义感兴趣但非哲学专人的人是否会喜欢这本书，因人而异。我属于
不喜欢这本书的那类。 作者Daniel Dennett是当代知名哲学家和思想家，而且难...  

-----------------------------
http://dannyreviews.com/h/Darwins_Dangerous_Idea.html Darwin's Dangerous Idea:
Evolution and the Meanings of Life Daniel C. Dennett Simon & Schuster 1995A book
review by Danny Yee © 1996 http://dannyreviews.com/Evolutionary ideas appear in
many place...  

-----------------------------
This summary is for me. So please don't complain about its incomprehensibility. It's
not written for the public. Thanks. Chapter 3 Universal Acid The proof that life is a tree,
that could be recursively created by applying the same algorithmic process to ...  
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